
Protokół Nr 9/20
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury, Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska oraz
Komisji Planu, Budżetu i Finansów z dnia 28 października 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 28 października 2020 r. o godz. 0800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 28 października 2020 r. o godz. 1017

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  6  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Piotr Maksimowicz, 
4. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
5. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
6. Radny Bogusław Sojko.

Radni nieobecni:
1. Radna Anna Krutul

W posiedzeniu  wzięło udział  5 członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,
5. Radny Marek Zubrzyński.

Radni nieobecni:
1. Radna Anna Krutul,
2. Radny Janusz Zabłocki.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów:

1. Radny Paweł Dzienisiewicz, 
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Józef Masianis,
4. Radna Małgorzata Klucznik
5. Radny Tomasz Korzeniecki,
6. Radny Bogusław Sojko.
7. Radny Marek Zubrzyński,
8. Radna Jolanta Piktel-Dabulis 
9. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski  - Burmistrz  Miasta, 
2. Pani Bożena Renata Miszkiel  - Skarbnik Miasta, 
3. Pani Dominika Sidor  - Kierownik RPG 
4. Pani Barbara Miszkiel  - Inspektor
5. Ran Marian Auron  - Radny Rady Miasta

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko  –Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przestawił proponowany porządek
posiedzenia. 

Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
porządek posiedzenia.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła porządek posiedzenia.

Komisja Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji

Rady Miasta Sejny.
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Miasta Sejny na lata 2020-2027.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.
8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu

niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.
9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu

niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.
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10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

11. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w sprawie zamiaru połączenia  samorządowych instytucji
kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

12. Wybór metody rozliczania za odbiór odpadów komunalnych. 
13. Wolne wnioski i oświadczenia. 
14. Zakończenie posiedzenia.             

Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Sejny.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – przedstawiła i omówiła
projekt uchwały. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych
Komisji Rady Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych
Komisji Rady Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Sejny.

Do pkt 4. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2027. 
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Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata
2020-2027. Omówiła projekt uchwały, głównie jest to na wkład własny do projektu Aktywna
turystyka w oparciu o dziedzictwo przyrodnicze i kulturowe na obszarze transgranicznym,
lata realizacji 2021 - 2022.  

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  prosi  by  szerzej
opowiedzieć, czego dotyczy projekt?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła, co będzie realizowane w I
etapie projektu. 

Pan Bogusław Sojko – czy planowana jest droga?
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG –  tak,  ale  to  w ramach  innego  projektu,

omówiła  jak  będzie  wyglądała  droga  wg planu  zagospodarowania  przestrzennego,  będzie
potrzebne wywłaszczenie terenu. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czy będą toalety?
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  będzie  oświetlenie.  Mamy  plan  na

zagospodarowanie tego terenu.
Pan Marian Auron -  przedstawił, że to jest najgorsze miejsce pod drogę, znam ten

teren, jest  tam teren z torfem i kurzawą. Kolektor jest  tam umieszczony nawierzchniowo,
ponieważ nie dało się inaczej. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – ten projekt nie obejmuje tej drogi, droga
będzie  w  ramach  innego  projektu.  Poinformowała,  że  projekt  zostanie  umieszczony  na
stronie. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2027.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 2, przeciw 0, wstrzymujących 3.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2027.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata
2020-2027.
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Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. Ministerstwo Finansów przedstawiło nowe
stawki podatku. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały.

Radny Marek Zubrzyński – jaki % zastosowanej zniżki?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – w każdym przypadku jest inny. 
Radny Marek Zubrzyński – jaka jest maksymalna stawka ?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – stawka ta jest podana w tabelce w 3

kolumnie od końca.
Radna Jolanta Piktel – Dabulis – prosi o wyjaśnienie tabelki w sprawie subwencji. 
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – część subwencji zależy od tego,
jakie uzyskujemy podatki, będą one liczone od maksymalnych stawek. Mało, kto podejmuje
maksymalne stawki. 

Trwa wymiana zdań odnośnie kwot podatku i w jakim % one wzrosły. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.
Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 2.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

Radny Marek Zubrzyński – jakie dochody wzrosną?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – 90 tysięcy z kawałkiem.

Do pkt 7. 

Pan Bogusław Sojko  –  Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały. W tej uchwale nie zmieniamy stawek, poprawiamy pomyłkę z poprzedniego roku
tabelka kończy się na 38 tonach a nie 40 tonach.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  jak  obniżenie  w
poprzednim roku tego podatku wpłynęło na nasz budżet. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła kwoty, jakie wpłynęły
do budżetu miasta od 2018 roku. 

W trakcie dołączył Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  stawek  podatku  od  środków
transportowych.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  stawek  podatku  od  środków
transportowych.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – prosi o zorganizowanie
jakiegoś ogrzewania, ponieważ jest zimno.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – informuje, że części od pieca
zostały ukradzione. 

Do pkt 8. 

Pan Bogusław Sojko  –  Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  niemieszkalnego
dotychczasowemu najemcy.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  przyznania pierwszeństwa w nabyciu
lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.
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Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  przyznania pierwszeństwa w nabyciu
lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  niemieszkalnego
dotychczasowemu najemcy.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury – zarządza krótką przerwę.
Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury – po przerwie wznawia wspólne posiedzenie komisji  przystępuje do pkt 9 porządku
posiedzenia.

Do pkt 9. 

Pan Bogusław Sojko  –  Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  niemieszkalnego
dotychczasowemu najemcy.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i omówiła projekt uchwały.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6 przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  przyznania pierwszeństwa w nabyciu
lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  przyznania pierwszeństwa w nabyciu
lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  w  sprawie  przyznania  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  niemieszkalnego
dotychczasowemu najemcy.

Do pkt 10. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  w  Sejnach  na
2020 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020
rok.

Do pkt 11. 
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Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  zamiaru połączenia  samorządowych  instytucji  kultury  –  Biblioteki
Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – przedstawił i omówiła projekt
uchwały dotyczy to rozpoczęcia procedury wysłania zapytań. Poinformował, że nie ma sensu
utrzymywać dla 2 pracowników dyrektora,  poinformował,  że była Pani Dyrektor zmieniła
pracę. Do czasu połączenia powołałem osobę, która tam dowodzi. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – na poprzednich sesjach,
kiedy ta uchwała była przestawiana prosiliśmy o szczegółowe wyliczenia jak to się kalkuluje.
Nie ma Pani Dyrektor, wiemy na dzień dzisiejszy, że obecny Pan Dyrektor rezygnuje. 

Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – na te wyliczenia mam jeszcze czas.
Dzisiaj chodzi o to by wysłać pisma i zapytać inne instytucje, co oni na to. Pani wie więcej
niż ja, ja np. nie wiem czy odchodzi czy nie, na dzień dzisiejszy pisma nie złożył. 

Pan Bogusław Sojko – szkoda, że nie widać Pana Dyrektora. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – ze względu na covid nie

były zapraszane osoby na sesję. 
Pan Marian Auron – dokładnie zapoznałem się z uzasadnieniem tej uchwały i decyzja

będzie wiążąca,  że my, jako Radni chcemy. Jak Pan uważa,  że przy połączeniu wzrośnie
czytelnictwo,  tego  nie  tworzy  dom  kultury.  Możliwe  też  będzie  aplikowanie  o  środki.
Aplikowanie  to  jest  narzucanie  coś  komuś.  Tu  już  jest  coś  wiadome,  że  będzie  ręczne
sterowanie. 

Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – aplikowanie, to jest formularz i na
podstawie tego pisze się, co chcemy zrobić. 

Pani Barbara Miszkiel – Inspektor – aplikowanie to jest słowo, którego używa się przy
pisaniu  wniosków,  w  terminologii  pisania  projektów  jest  to  normalne  słownictwo.
Przedstawiła przykład organizowania imprez wspólnych, wypożyczenie sprzętu jest płatne. 

Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – nie jesteście niczym zobligowani,
będziecie w przyszłości o tym decydować.

Pan Bogusław Sojko – zwrócił się z pytaniem jak lokalowo będzie wyglądała sytuacja?
Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  przedstawił  optymalny  model,

potrzebny jest nowy budynek, jesteśmy w fazie projektowania budynku.  
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – co z II etapem inwestycji

tu w Ośrodku Kultury?
Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta –  to co mogło być zrobione w tym

etapie to zrobiliśmy. Korytarz jest zrobiony tak, aby można było tego używać, mamy taki
model, że można to użytkować. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  wykonawca  podpisał
umowę i data była 31.10.2020 r. czy ten zakres prac będzie w tym terminie zakończony? 

Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –    staram  się  pozyskać  jakieś
pieniądze,  podaje przykład foteli  na nie nie  mieliśmy pieniędzy,  udało nam się pozyskać.
Będziemy próbowali pozyskiwać środki. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czyli aneks do umowy nie
był podpisywany, czy ten etap prac musi mieć pozwolenie na użytkowanie?

Pan Marian Auron – na stronie internetowej jest zapis, że to jest modernizacja Ośrodka
Kultury wraz z jego rozbudową, czy złożył Pan wszystkie dokumenty tak jak na budowę i
uzyskał  pozwolenia  na  budowę?  Jest  w  ustawie  prawo  budowlane,  że  Pan  musi  złożyć
wnioski na odbiór obiektu. Czy Pan składał takie wnioski? czy my w tej chwili prowadzimy
te obrady na placu budowy?
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Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta –  prelogatywy są ściśle określony.  
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – wczoraj otrzymaliśmy pismo na przedłużenie

terminu i prawdopodobnie będzie aneks do 10 listopada 2020 r., to nie zagraża finansowaniu.
Wszystkie instytucje przy pozwoleniu były zawiadamiane.   

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  pozwolenia  na
użytkowanie nie ma i w najbliższym czasie nie będzie. 

Pani  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –    ta  uchwała  pozwoli  nam na
rozpoczęcie prac w sprawie połączenia. 

Pani  Barbara  Miszkiel –  Inspektor  –  jest  to  uchwała  intencyjna,  która  pozwoli  nam
wysłać zapytanie czy to połączenie jest możliwe. 

W trakcie wypowiedzi posiedzenie komisji opuścił Radny Tomasz Korzeniecki. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 1, przeciw 1, wstrzymujących się 4.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  nie  zaopiniowali
projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru połączenia  samorządowych  instytucji  kultury  –
Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 1, przeciw 2, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów  negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru połączenia
samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i  Ośrodka Kultury w
Sejnach.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 2, przeciw 1, wstrzymujących się 5.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały zmiany uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji
kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Do pkt 12.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  wybór  metody
rozliczania za odbiór odpadów komunalnych.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta -  przedstawiła propozycje metody
rozliczania za odpady komunalne. W maju Suwałki po raz kolejny podniosły opłaty. 

Radny Stanisław Bulwin – jeżeli nie mam wodociągu to jak to będzie rozliczane?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – wtedy będzie wyliczany ryczałt ok

3 m na mieszkańca. 
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Radny Paweł Dzienisiewicz – proponuje rozliczenie od gospodarstw z zachowaniem
ulg dla osób samotnych.  

Radny Marek Zubrzyński- czy to prawda, ze Pan w telewizji wypowiadał się, że nie
będzie podwyżki za śmieci? Jeżeli tak to, po co ta dyskusja?

Pani Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  – prosi  o  pokazanie nagrania.
Mogłem mówić, że dzisiaj miasto porywa za śmieci.

Radny  Marek  Zubrzyński-  na  pewno  nie  może  być  to  od  metra3,  przy  rodzinie  4
osobowej teraz jest 80 złotych a będzie 120 złotych. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – jeżeli  od mieszkańca 27 to  też
będzie Pan płacił. 

Radny Marek Zubrzyński- to będzie 105 zł, dla osób samotnych można zastosować
zniżki. 

Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  kilka  miesięcy  temu
podeszliśmy ten temat i Rada nie podjęła decyzji. Przez ten czas pojawił się debet, ustawa
mówi jasno, że z tej opłaty mamy zbilansować. Dzisiaj trzeba podjąć decyzję, bo ta kwota
rośnie.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  jeżeli  teraz  wychodzi  za
gospodarstwo 60 zł to jeżeli będzie ulga to stawka za gospodarstwo będzie większa.

Radny Marek Zubrzyński-  od kiedy obowiązuje stawka? Od stycznia,  Państwo dali
nam zestawienia do 2019 gdzie stawka była niższa, dlatego nie mamy bilansu za ten rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – wyższą stawkę mamy za podwyżkę
w 2019 a w maju tego roku kolejny raz Suwałki podniosły stawkę.  

Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  poprzednim  razem  Pani
Skarbnik  mówiła,  że  z  wami  rozmawia,  rynek  śmieci  rozjechał  się  w  tym  kraju,  rynek
dynamicznie się zmienia, temat jest taki, że tracimy 200 tysięcy na śmieciach. 

Radny Marek Zubrzyński- straciliście w 2019 roku przy niższych stawkach, proszę o
bilans za 6 miesięcy z 2020 roku. 

Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – prosi by wypracować ten model.
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  bardzo  długo

analizowaliśmy stawki i robiliśmy to pod mieszkańców.  Taka sytuacja jest dlatego, że śmieci
nie są segregowane. Na temat śmieci było bardzo dużo dyskusji, zwracałam się z pytaniem
wielokrotnie czy były prowadzone postępowania w sprawie śmieci. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  nie  otrzymaliśmy  takiego
powiadomienia. 

Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  musimy  uszczelnić  system
śmieciowy, wobec osób, które płacą musimy wybrać jakiś projekt. 

Radny Paweł Dzienisiewicz – każdy lokal ma właściciela i to by było sprawiedliwe.
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta –  jest różnica między mieszkańcami

a ilością złożonych deklaracji. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – urząd ma narzędzia do

tego by zweryfikować np. przy składaniu wniosków o pomoc socjalną.
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – były wysyłane nawet takie pismo.
Radny Stanisław Bulwin  – podał przykład rodziny mieszkającej w mieście a ponosi

opłatę za śmieci na wsi bo tam taniej. 
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – z wynajmem jest podobnie 1 osoba

w deklaracji a wynajmuje mieszkanie rodzinie 4 osobowej.
Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  dlatego  w  miastach

turystycznych jest od zużycia wody. 
 Radny Józef Masianis – w takim przeliczeniu ucierpią rodziny wielodzietne wg. Mnie

to odpada. 
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Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – prawda jest  taka,  że rodziny
wielodzietne produkują większą ilość śmieci. 

Radny Józef Masianis – proponuje od lokalu z zastosowaniem ulgi dla samotnych.
Radny  Marian  Auron –  ile  by  było  mniej  dyskusji  jak  by  materiały  były  lepiej

przygotowane. 
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  za  pół  roku  nie  będzie  się

bilansowało bo Suwałki podniosły ceny.
Radny Marek Zubrzyński- chcemy wiedzieć na ile się nie bilansuje. Ile zapłacił Pan już

dla PGK za śmieci? 
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – o 30 tysięcy złotych miesięcznie. 
Pani Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  – proszę o podjęcie  decyzji  o

sposobie naliczania.

Do pkt 13.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  są wolne  wnioski  i
oświadczenia. Zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Miasta Sejny – czy będzie na sesji Rady
Miasta ?

Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta – tak będę. 

1. Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  prosi  Burmistrza
Miasta o zorganizowanie jakiegoś ciepła na Sesję Rady Miasta.
Pani Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta proponuje o przeniesienie sesji na
inny termin. Ukradziono części do pieca. 

2. Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  odczytała  pismo
Radnego z prośbą o podpisanie kartki  z miasta Sejny ponieważ kolekcjonuje takie
widokówki ( w załączeniu).
Odczytała pismo w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie ustawy o ochronie zwierząt 
(w załączeniu).
Odczytała  pismo  Komendy  Powiatowej  w  Sejnach  dotyczącej  współpracy  z
samorządem ( w załączeniu).
Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  Policja  prosi  o  zakup
samochodu,  w  mieście  Sejny  potrzebny  jest  monitoring  więc  nie  powinniśmy
wydawać pieniędzy na zakup samochodu. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – przedstawiła uchwałę
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Sejnach o przedłożonej przez Burmistrza Miasta
Sejny informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2020 r. ( w
załączeniu).

3. Radny  Stanisław  Bulwin –  zwraca  się  z  prośbą  o  postawienie  znaku  stop  przy
wyjeździe z ulicy grodzieńskiego. 

4. Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – również zwrócono się
do mnie o pomoc aby przy ul. Zawadzkiego nie stawiano samochodów na ulicy. 
Pani  Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  –  wszystkie  instytucje  o  tym
wiedzą.

5. Radny Marian Auron – prosi o zajęcie się ulicą bez nazwy od ul. Zawadzkiego do ul.
Wojska Polskiego, prosi o zrobienie dodatkowego oznakowania.   

Do pkt 14. 
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Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  Pan  Bogusław  Sojko  zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji 

              /-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz
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